
Referat af bestyrelsesmøde den 11.6.24 hos Johnni

Til stede:Annesofie, Ida, Vivian, Johnni, Sine, Nina, Evy deltog fra kl. 8, Rita deltog 
i punkt 4.

Nina referent, Vivian ordstyrer.

Punkt 3. 
Årshjul med punkter, møde med borgmester, midtvejsevaluering d.23/11, møde med 
Hjelmhuset, varmepumpe, mobilisering af nye medlemmer, møde med Mette, Katrina
og Charlotte.

Kommende datoer for bestyrelsesmøder:
1 møde om måneden – husk husk at tjekke HOB kalender, så vi kan være i Huset.
Møderne blev aftalt på følgende datoer:

27.8. dette møde med borgmester. Emner:Trafikproblemer i Hårbølle, 
anvendelse af Fanefjord skole, Tilskud til forsamlingshuse.
Vedr. varmepumpe undersøger Vivian muligheder, og punktet tages op på 
dette møde.

4.9.
9.10. Mette og Rumle fra Hjelmhuset inviteres (Annesofie)
4.11. vi inviterer Mette, Katrina og Charlotte (Ida) Ungdomsklubben i 

HOB?
23.11. Midtvejsevaluering
4.12. Her fastsættes møder for 2025 samt generalforsamling.

Punkt 4
Rita deltog i dette punkt. 70.500 er nu kommet ind i medlemskontingent, hvilket 
svarer til budgettet. Evy og Bart overtager regnskabet fra 1.7.24. Indtil da sendes 
regninger til Rita.

Punkt 5
Jubilæumsfest den 14.9.24.
Vi gennemgik invitationen udformet af Annesofie, Vivian og Nina (festudvalget)
Vi foretog rettelser, Johnni tager sig af det videre arbejde med at få den publiceret i 
diverse digitale medier. Der laves link til menuen fra Kok og Rul. Der er begrænset 
pladser til spisning 80, Tilmeldingsfrist den 1.9.
Festen falder i 2 afsnit, hvor første del kun er for medlemmer. Efter kl 18 er der åbent
for alle, levende musik fra 19-21.30, fadølsanlæg, sandwich kan købes.
Vivian har kontakt til flere i byen som vil hjælpe til med det praktiske. Charlotte og 
Dorthe laver (måske) playliste til dans efter den levende musik.
Florencio bliver bedt om rengøring efter festen (Sine).

Punkt 6



Forårsrengøring den 15. 6. 10-16
Følgende opgaver blev nævnt:
pudse vinduer, gøre grundigt rent i køkkenet, luge ukrudt omkring huset, bænk foran 
huset trænger til en kærlig hånd, rengøringsrum gøres rent.
Mht frokost køber vi ind, når vi ser hvor mange vi er.

Punkt 7
Sommercafeen mangler stadig mandskab 2.,3.,4.7., så cafeen kan først åbne den 5.7. 
Desværre er dagene 19.,20.,21,7. også uden aktive bag disken. Vi må forsøge at finde
folk til disse dage, måske indkalde vikarerne? 

Punkt 8
Johnni bestiller fremover brænde, Vivian tømmer postkassen

Punkt 9
Indkøb af Bordtennis, bordfodbold
Dette punkt udskydes til mødet den 4.11.

EVT
Vivian fortalte om hjertestarteren hvis batteri udløber den 28.4.24. Et nyt batteri kan 
ikke skaffes, der skal investeres i ny hjertestarter. Vivian ringer til Røde Kors der har 
sat starteren op. Evt kan søges midler hos Trygfonden og Fanefjord Sparekasses 
Fond, hvis det vurderes nødvendigt at der er en hjertestarter ved Hobhuset.
Johnni fortalte om endnu et musikarrangement som Stars vil lave i Hobhuset med 
Tubalupa band den 13.10. 


